
Protokół Nr 21/12 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu 

dnia 19 grudnia 2012 r. 
odbytego w sali konferencyjnej  siedziby urzęduRozpoczęcie posiedzenia godz. 90

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 10 35

Posiedzenie komisji  otworzył   Przewodniczący Komisji  Hubert  Lis  ,  który powitał  wszystkich 
obecnych na posiedzeniu 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz  i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski oraz 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch.
W posiedzeniu uczestniczył  Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal i  Wiceprzewodniczący 
Rady Bogdan Grabski .
Na podstawie listy obecności przewodniczący  komisji stwierdził quorum , przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe  dokumenty. 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niżej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 28 grudnia   2012r. 
4.Dyskusja nad projektem budżetu gminy na rok 2013

− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard 
Szczeciński na rok 2013 

− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2013-2021

(Komisja po zapoznaniu się z opiniami pozostałych komisji przedstawia ostateczną opinię o 
projekcie uchwały budżetowej Wójtowi Gminy )
5.Ocena realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych wg programu na rok 2012 
   Stanowisko komisji na sesję 
6.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2012 
   Sprawozdanie Przewodniczący Komisji przedkłada na sesji   
7.Sprawy różne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół  Nr  20/12  z  poprzedniego   posiedzenia  z  dnia  28  listopada  2012  r.  został  przyjęty 
jednogłośnie tj. 5 głosami "za" , "przeciw" 0 i głosy " wstrzymujące się " 0 , bez odczytywania . 
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał niżej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała, 
wysłuchała uzasadnień , wyjaśnień na zadawane pytania , a następnie zaopiniowała jak niżej : 
- projekt uchwały Nr XXIV/212/12 w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r. 
Komisja uwag do projektu uwały nie zgłosiła i 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała .
- projekt uchwały Nr XXIV/213/12 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice
Wójt Gminy poinformował ,że do tego projektu uchwały komisja socjalno-porządkowa i oświaty 
zgłosiła wniosek o wycofanie tego projektu uchwały z porządku obrad, ponieważ wcześniej nazwa 
tej ulicy została zarezerwowana dla innej drogi w Grzędzicach,  a nie nadano nazwy , bo jeden ze 
współwłaścicieli nie wyraził zgody , ale musi być zarezerwowana – dodał wójt .
Komisja przychyliła się do propozycji komisji socjalno-porządkowej i oświaty .
- projekt uchwały Nr XXIV/214/12 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego- komisja 5 głosami 
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-„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
 - projekt uchwały Nr XXIV/215/12 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 5 głosami 
„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
 - projekt uchwały Nr XXIV/216/12 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2013 – komisja 5 
głosami „za” pozytywnie zaopiniowała .
Ad.4
Dyskusja nad projektem budżetu gminy na rok 2013 w tym  zaopiniowanie :
-projektu uchwały Nr XXIV/210/12 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 
rok 2013
- projekt uchwały Nr XXIV/211/12 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Stargard Szczeciński na lata 2013-20211 
Wójt  Gminy poinformował  komisję  o  uwagach zgłoszonych  przez  członków komisji  socjalno-
porządkowej i  oświaty,  a dotyczyły one zadań,  które nie zostały zapisane w projekcie uchwały 
budżetowej z prośbą o ich realizacje w trakcie roku i wymienił jakie to zadania m.in.  naprawa 
zakrętu drogi w Krąpielu, zbyt mało środków zapisanych w projekcie budżetu gminy na boisko 
szkolne w Pęzinie, droga Lubowo- progi przy moście i odprowadzenie wody z drogi , Poczernin 
położenie kostki przy świetlicy, Strumiany – budowa świetlicy, wysokość  środki dla LZS-ów . 
Wójt również  powiedział o zadaniu, które nie zostało ujęte w projekcie budżetu na 2013 r. ,  a 
mianowicie o założeniu dodatkowych punktów świetlnych   w Strachocinie, na które to zadanie 
sołectwo  przeznaczyło część środków z funduszu sołeckiego, że to zadanie w ciągu roku ma być 
wykonane . Dalej wójt powiedział o konieczności zakupu dwóch kontenerów dla sołectwa Lipnik 
m.in. na przechowywanie sprzętu .
Przewodniczący Rady Gminy  przypomniał  o  zadaniu  dotyczącym remontu  dachu  na  budynku 
szkoły w Strachocinie jak również  na wymianie w tej  szkole instalacji  elektrycznej  , wymianie 
okien .
Wójt  Gminy  odpowiedział,  że  na  pewno  trzeba  będzie  wykonać  remont  szkoły  w  Sownie  i 
Strachocinie jak również w przyszłości rozwiązać ogrzewanie szkoły Strachocin, biorąc pod uwagę 
gaz . 
Radna Sylwia Więcek wymieniła  zadania dotyczące jej  sołectwa,  a mianowicie :dalszy remont 
szatni  sportowej  w  Koszewie  i  opracowanie  dokumentacji  na  świetlicę  wiejską  i  tutaj  wójt 
odpowiedział ,że w 2013 roku z uwagi na brak  środków zadania te nie będą mogły być wykonane . 
Kolejno radna Sylwia Więcek powiedział o rozebranie starej przepompowni w Koszewku .
Wójt Gminy odpowiedział, że będzie rozmawiał w tej sprawie z wodociągami Goleniów , aby w 
ramach umowy załatwić tą sprawę  we własnym zakresie .
Radny Mateusz Jarosz poruszył temat dotyczący kursów autobusów MZK, aby wszystkie autobusy 
mogły  już  przejeżdżać  przez  miejscowość  Strachocin,bo  wyjaśniła  się  sprawa z  przesunięciem 
przystanku,   druga  sprawa poruszona  przez  radnego   dotyczyła  tego  ,  aby  przy  przystankach 
umieszczane były pojemniki na nieczystości  o mniejszej pojemności   .
Przewodniczący  komisji  Hubert  Lis  powiedział  ,że  sołectwo  Grabowo  zamierza  na  wiosnę 
dokończyć budowę muru przy cmentarzu i tutaj prośba radnego dotyczyła tego, aby gmina zakupiła 
piasek i cement .
Radna Sylwia Więcek – poruszyła sprawę  komputerów, które pozostałe po likwidacji  szkoły w 
Koszewie, aby je uruchomić, bo taka była obietnica . 
Przewodniczący Rady Gminy zabierając głos powiedział o sprawach dotyczących Trzebiatowa, a 
mianowicie  remont  drogi  powiatowej,  remont  świetlicy  oraz  poruszona  na  ostatnim  zebraniu 
wiejskim  sprawa dotycząca zmiany lokalizacji placu zabaw .  
Kolejno  przewodniczący rady powiedział  o  problemach  dotyczących  sołectwa Tychowo m.in. 
sprawa świetlicy wiejskiej,  że nie opłaca się  jej  remontować,  a  lepiej  postawić  nową  na starej 
działce  lub  zamienić  działkę  .  Przewodniczący  powiedział  o  konieczności  podłączenia  się 
wszystkich mieszkańców sołectwa do  wybudowanej  kanalizacji .
Radny Władysław Kuźma – powiedział , o dofinansowaniu gminy do założenia nowych siedzisk 
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na trybunach przy boisku sportowym w Pęzinie. 
Komisja  przeanalizowała projekt  chwały w sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy finansowej 
gminy . 
Przewodniczący komisji zapoznał członków komisji z uchwałami Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Szczecinie  w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Stargard Szczeciński  na rok 2013 i   przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej  prognozie 
finansowej Gminy Stargard Szczeciński na lata 2013- 2021 .
Przewodniczący komisji zapytał  radnych czy mają pytania bądź  uwagi co do projektu uchwały 
budżetowej gminy na rok 2013 i poinformowała o opiniach pozostałych komisji .
Komisja 5 głosami „za” , „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 - pozytywnie zaopiniowała 
niżej wymienione projekty uchwał : 
 -projektu uchwały Nr XXIV/210/12 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 
  rok 2013
- projekt uchwały Nr XXIV/211/12 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
  Gminy Stargard Szczeciński na lata 2013-20211,
Następnie  wobec braku uwag przewodniczący poinformował, że zgodnie z przepisami dotyczącymi 
procedury  uchwalania   budżetu  gminy,  komisja  gospodarki  mienia  komunalnego  jako  komisja 
właściwa do spraw budżetu przedstawia wójtowi ostateczną opinię o projekcie uchwały budżetowej 
po uprzednim zapoznaniu się z opiniami pozostałych komisji . 
Przewodniczący komisji odczytał opinię Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu do 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard Szczeciński na 2013 rok 
Komisja opinię przyjęła jednogłośnie tj. 5 głosami „za” .
Opinia stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5 
Komisja przeanalizowała informację dotyczącą inwestycji zrealizowanych w 2012 roku  w trakcie 
dyskusji m.in. radny Mateusz Jarosz zwrócił  uwagę na zbyt duże koszty transportu żużlu na remont 
dróg gminnych do miejscowości  Strachocin ,  50 t  – koszt  922.50 zł-  zdaniem radnego można 
byłoby  znaleźć przewoźnika tańszego .
Komisja przyjęła jednogłośnie stanowisko  jak niżej : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  dokonała  analizy  wykonanych  zadań 
inwestycyjnych i remontowych w roku 2012  na podstawie przedstawionej informacji .
Komisja po dyskusji informację przyjęła . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.6
Przewodniczący komisji  odczytał  sprawozdanie z działalności  komisji  za rok 2012, do którego 
członkowie komisji uwag nie wnieśli, a tym samym je przyjęli .
Sprawozdanie przewodniczący przedstawi podczas obrad sesji .
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.7
Przewodniczący komisji zapytał czy na znaku drogowym o nazwie  miejscowości można powiesić 
dodatkowy znak dotyczący zakazu wywozu śmieci i wypuszczania psów . 
Wójt  Gminy  –  odpowiedział  ,że  na  znakach  gminnych  raczej  tak,  a  na  pozostałych  należy 
uzgodnić .   
Ad.8 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował 
wszystkim  za udział i zamknął posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                                      Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                             Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                                Data podpisania : 
2012.12.19                                                                                              2013. …................


